

AEON

# 新年大抽獎 CNY Lucky Draw

推廣日期: 1/23-2/16  
2026年

Promotion Period: 23Jan-16Feb2026

截止登記日期: 2026年2月22日(日)

Registration Deadline: 22 Feb 2026



AEON會員

更可享2倍抽獎機會

AEON members will be entitled to have DOUBLE lucky draw chance



日本航空雙人來回東京  
經濟客位機票

JAPAN AIRLINES Tokyo Economy class  
round-trip tickets for two

價值: \$27,320(1名)



De'Longhi

Better Everyday

全自動即磨咖啡機  
(LatteCrema™ 系統)

De'Longhi Rivelia Fully Automatic Coffee Machine with LatteCrema™ System



價值: \$10,588#(1名)



LG

PuriCare™  
AeroBooster  
空氣清新機(寵物版)  
PuriCare™  
AeroBooster (Pet Version)

價值: \$6,550#(1名)



任天堂  
Switch 2

寶可夢傳說Z-A  
主機組合

Nintendo  
Switch 2 Console + Pokémon Legends: Z-A  
Nintendo Switch 2 Edition Bundle

價值: \$3,750(1名)



特別獎  
Special Prize:

價值



AEON 價值\$1000 購物禮券  
AEON \$1000 Gift Certificate

價值: \$1,000(10名)

參加辦法:

購物每滿

\$200

(以單一發票計算)

登入  
<https://draw.aeoncity.com.hk>



輸入所需資料



大抽獎  
登記完成

由2026年1月23日至2月16日，於全線AEON或AEON 網上購物城^購物每滿\$200或以上(以AEON收銀機印折實單一發票計)，2026年1月23日至2月22日期間，登入<https://draw.aeoncity.com.hk>網站進行登記，即有機會贏取日本航空雙人來回東京經濟客位機票及其他豐富獎品。

發票有效日期: 2026年1月23日(五)至2月16日(一)

登記截止日期: 2026年2月22日(日)

結果公佈日期: 2026年3月20日(五)

登記網址: <https://draw.aeoncity.com.hk>

抽獎結果於2026年3月20日於星島日報及 The Standard 刊登，並於2026年3月20日至4月3日期間，於AEON、AEON STYLE及AEON SUPERMARKET內之告示板及[www.aeonstores.com.hk](http://www.aeonstores.com.hk)公佈。得獎者將獲專人電話通知領獎事宜。

Participation Method:

During 23<sup>rd</sup> January -16<sup>th</sup> February 2026, customer who makes every purchase of \$200 or above (White receipt issued by AEON cash registers & net amount single transaction) in all AEON and AEONCITY^ will be entitled to have a chance to win JAPAN AIRLINES Tokyo Economy class round-trip tickets for two and other fabulous prize. Customers are required to register at <https://draw.aeoncity.com.hk> during 23<sup>rd</sup> January - 22<sup>nd</sup> February 2025 to participate the Lucky Draw.

Receipt Valid Date: 23<sup>rd</sup> January - 16<sup>th</sup> February 2026  
The Deadline of Registration: 22<sup>nd</sup> February 2026  
Date of Result Announcement : 20<sup>th</sup> March 2026

The result will be announced on Sing Tao Daily and The Standard on 20<sup>th</sup> March 2026 and the notice board of all AEON, AEON STYLE and AEON SUPERMARKET, as well as [www.aeonstores.com.hk](http://www.aeonstores.com.hk) from 20<sup>th</sup> March - 3<sup>rd</sup> April 2026. All winners will be notified by phone for prize redemption details.

注意事項:

- # 以上商品價格為建議零售價
- 1. 參加者必須年滿18歲，並持有香港居民身份證。
- 2. 有效發票需為AEON收銀機印白色發票。
- 3. 所有得獎者必須於領獎時出示中獎之有效發票正本；否則，永旺(香港)百貨有限公司將取消其得獎資格。
- 4. 每名參加者只限中獎一次。
- 5. 須受有關條款及細則約束，詳情請與顧客服務台職員查詢。如有任何爭議，永旺(香港)百貨有限公司保留最終之決定權。

Remarks:

- # The price listed above are suggested retail price.
- 1. Only Hong Kong Identity card holders who are 18 years old or above are entitled to join the Lucky Draw.
- 2. Only receipt printed by AEON cash register is accepted.
- 3. All winners must present the original purchase receipt; otherwise, AEON Stores (HK) Co., Ltd. reserves the right to cancel the prize entitlement.
- 4. Each participant can win one prize only.
- 5. Terms and conditions apply. For details, please contact our staff at customer service counter. AEON Stores (Hong Kong) Co., Ltd. reserves the right of making final decision for any disputes.

# AEON賀歲大抽獎

## CNY Lucky Draw



AEON會員

更可享2倍抽獎機會

AEON members will be entitled to  
have DOUBLE lucky draw chance

### 參加辦法:



於2026年1月23日至2月16日期間，顧客於全線AEON或AEON網上購物城(AEON網上購物城不支援八達通之電子支付方式)消費**每滿\$200或以上**(以AEON收銀機印白色折實單一發票計)，即可獲得一次抽獎，可於2026年1月23日至2月22日期間，登入<https://draw.aeoncity.com.hk>網站進行登記。

### 條款及細則:

- 參加者必須年滿18歲，並持有香港居民身份證，如得獎者未滿18歲將會取消其所有得獎資格，並會由候補得獎者補上。所有得獎者必須於領獎時出示中獎之發票正本及香港居民身份證以核實年齡/身份，否則，永旺(香港)百貨有限公司將取消其得獎資格。
- 合資格及有效之發票日期必須為2026年1月23日至2月16日期間由AEON收銀機發出之折實單一發票，或由AEON網上購物城發出之單一訂購確認書方為有效。
- 如參加者因錯誤登記、資料不完整、錯漏、輸入的資料與中獎之發票不符，或無法聯絡得獎者及確認其資料，永旺(香港)百貨有限公司將保留取消其得獎資格之權利。
- 每張發票只可登記一次，如參加者於網上重複登記，重複登記之記錄會被取消，並以第一次輸入資料作準。
- 如參加者有多於一張發票且發票金額顯示多於\$200或以上，可以登記多於一次，以增加中獎機會，惟最多只能中獎一次。
- AEON會員可享有2倍抽獎機會，惟最多只能中獎一次。例如：購物滿\$200，可獲得2次抽獎機會；購物滿\$400，可獲得4次抽獎機會，購物滿\$600，可獲得6次抽獎機會，如此類推。
- 「AEON賀歲大抽獎」登記抽獎截止日期為2026年2月22日。
- 所有得獎結果將於2026年3月20日於星島日報及The Standard刊登，並於2026年3月20日至4月3日，於全線AEON內之告示板及AEON官方網站(<http://www.aeonstores.com.hk>)公佈。得獎者將獲專人電話通知。
- 得獎者須於領獎時出示有效發票正本，作核實得獎資格之用，否則一概屬棄權論。
- 參加者提供之個人資料將只用於是次抽獎及絕對保密，所有資料於抽獎完結後刪除及銷毀。為保障顧客的個人資料，資料一經登記，恕不能更改。
- 所有獎品均不得轉讓、更換或兌換現金，並以實物為準。
- 「日本航空雙人來回東京經濟客位機票」、「De'Longhi Rivelia 全自動即磨咖啡機」、「LG PuriCare™ AeroBooster 空氣清新機(寵物版)」及「任天堂Switch 2 寶可夢傳說Z-A主機組合」之獎品資料、使用條款及細則一概以獎品供應商之最後決定為準，有關獎品的查詢及服務均由獎品供應商負責，所有宣傳資料上的獎品照片僅供參考。
- 「日本航空雙人來回東京經濟客位機票」、「De'Longhi Rivelia 全自動即磨咖啡機」、「LG PuriCare™ AeroBooster 空氣清新機(寵物版)」及「任天堂Switch 2 寶可夢傳說Z-A主機組合」之獎品及禮品之使用受其供應商所訂定之條款及細則所規限，永旺(香港)百貨有限公司並非獎品及禮品之供應商。亦不會對供應商所提供之產品及服務作出保證或使用其產品所構成之後果負責。
- 日本航空雙人來回東京經濟客位機票 i)只適用於日本航空營運航班(代碼共享航班不適用)。ii)不包括香港機場離境稅、安檢稅、燃油附加費及其他機場稅項，所有由政府及管理當局收取之適用稅項、燃油附加費及機場保安費須由旅客以信用卡支付，如用以支付有關費用之信用卡並非由旅客本人持有，請一併提供旅客護照號碼。iii)機票訂位確認與否須視乎機位供應情況而定，並須以日本航空最終回覆確認為準。iv)機票不可重新出票、退票、路線更改、或以任何形式轉讓。v)機票如過期、塗改、損毀或遺失等，均屬無效，亦不會補發。vi)如有任何爭議，日本航空保留最終之決定權。
- 有關「AEON賀歲大抽獎」之查詢及詳情，請親臨「顧客服務台」查詢或瀏覽<https://www.aeonstores.com.hk/promotion>
- 如有任何爭議，永旺(香港)百貨有限公司保留最終之決定權。
- 中英文版本如有任何歧異，概以中文版本為準。

AEON會員

更可享2倍抽獎機會

AEON members will be entitled to have DOUBLE lucky draw chance

# 新年大抽奖

## CNY Lucky Draw

### Participation Method:

1 Purchase of every single **\$200**  
(net amount single transaction)

2 Register at  
<https://draw.aeoncity.com.hk>



3 Entry info. needed



Lucky Draw Registration Complete

From 23<sup>rd</sup> January to 16<sup>th</sup> February 2026, customers who make **every single purchase of \$200 or above** (white receipt issued by AEON cash register & net amount single transaction) in all AEON and AEONCITY(AEONCITY is not applicable with the Octopus Card payment) are entitled to have lucky draw chance once they have registered at AEON online lucky draw website (<https://draw.aeoncity.com.hk>) during 23<sup>rd</sup> January to 22<sup>nd</sup> February 2026.

### Terms and Conditions:

- Participants should be at least 18 years old and holders of valid Hong Kong Identity cards, those winner who are age under 18 would be replaced by reserved winner. All winners must present the original purchase receipt and the HKID document for verification of age / identity; otherwise, AEON Stores (H.K.) Co., Ltd. reserves the right to cancel the prize entitlement.
- Purchase date of the receipt must be between 23<sup>rd</sup> January to 16<sup>th</sup> February 2026 inclusively. Only receipt printed by AEON cash register and net amount single receipt or order confirmation form from AEONCITY are accepted.
- If participants register faultily, uncompleted/ wrong personal details are found, inserted data is different from the registered purchase receipt or winners cannot be reached to confirm their personal information, AEON Stores (HK) Co., Ltd. reserves the right to cancel the prize entitlement.
- Each invoice can only be registered once. If a participant registers online multiple times, the duplicate entries will be void, and the first set of information submitted will be considered valid.
- If participant has more than one receipt and his/her receipts show the purchase amount of \$200 or above, he/she can register more than one time, however, each participant can only win one prize eventually for the lucky draw.
- AEON members will be entitled to have DOUBLE lucky draw chances, However, each participant can only win one prize eventually for the lucky draw., i.e. \$200 is entitled to 2 lucky draw chances; 4 chances for \$400; 6 chances for \$600 and so on.
- The deadline of the registration is 22<sup>nd</sup> February 2026.
- The Lucky Draw results will be announced in Sing Tao Daily and The Standard on 20<sup>th</sup> March 2026 on in-store Notice Boards of AEON, AEON STYLE, AEON SUPERMARKET and AEON homepage (<http://www.aeonstores.com.hk>) during 20<sup>th</sup> March to 3<sup>rd</sup> April 2026. All winners will be notified by phone for prize redemption details.
- Winners must present the original purchase receipt when receiving the prize. Otherwise, winners will be disqualified.
- All personal details of participants will be used for this lucky draw only and will be kept as confidential. All information will be destroyed after the Lucky Draw. To ensure all personal details of participants, information shall not be changed after registration complete.
- All prizes cannot be transferred, exchanged or redeemed for cash, the real object should be considered as final.
- The information, terms and conditions of "JAPAN AIRLINES Tokyo Economy class round-trip tickets for two", "De'Longhi Rivelia Fully Automatic Coffee Machine with LatteCrema™ System", "LG PuriCare™ AeroBooster (Pet Version)", "Nintendo Switch 2 Console + Pokemon Legends: Z-A Nintendo Switch 2 Edition Bundle" and "Insta360 GO Ultra Creator Bundle" are based on the final decision of the related suppliers; the related suppliers shall be responsible for all inquiries, maintenance and after-sales service of the prizes. In addition, the prize photos on all marketing materials are for reference only.
- AEON Stores (HK) Co., Ltd. is not the supplier of the prizes and gifts and gives no guarantee to the quality of goods or services and does not accept any responsibility or any liability arising in conjunction with the use of any goods or services provided by the supplier.
- JAPAN AIRLINES Tokyo Economy class round-trip tickets for two : i) is valid on JAL operating flights only (not valid on codeshare flights). ii) do not include any tax chargeable. All applicable taxes, fuel surcharge and airport security charge, which may be required by government and authorities, are not included and must be paid by passenger in credit card only. If passenger is not the holder of credit card, passport number of passenger must be provided. iii) Reservations are subject to seat availability and confirmation by JAL should be treated as final. iv) Air ticket cannot be reissued, refunded, rerouted or transferred in any manner. v) No replacement of this coupon in case of expired, amended, broken or loss and coupon would be void. vi) JAL reserves the right of making final decisions for all matters and disputes.
- For any details of this promotion, please contact our staff at Customer Service Counter or [https://www.aeonstores.com.hk/promotion](http://www.aeonstores.com.hk/promotion).
- AEON Stores (HK) Co., Ltd. reserves the right of making final decisions for any disputes.
- In the event of inconsistency between English and Chinese versions of all the terms and conditions of this promotion, the Chinese version shall prevail.